

Referat

Dato: d. 23.10.2025

Kl. 16.00 – 18.00

i Konfirmandstuen.

Dagsorden

Tilsendt: Anette Nielsen (AN), Lone Balle Olesen (LBO), Leny Jensen (LJ), Paul Selmer Jensen (PSJ), Marco Frid (MF), Bjarne Bladt (BB) samt: Henrik Pødenphant (HP), Benny Kiso (BK), Gitte Vilbrad (GV).

Afbud: KN

Kommende møder: 27.11.25

1) Vedtagelse af dagsordenen, godkendelse af referatet

Punkter til EVT.

2) Foreløbige Budget 2026. Det endelige budget skal afsendes i november, hvor vi også får 3. kvartalsrapport

Ændringer i vores foreløbige Budget – 26?

Mr ønsker et formål "Uddannelse". Vi ønsker det som en fast forøgelse i årlige budgetter. Ved mødet i nov. besluttet beløb for fast forøgelse.

Mr har behov for større klarhed over økonomien, så vi er bedre rustet til at lægge budget og finde rundt i regnskabet. Vi drøftede muligheden for at bede regnskabsfører Jeanna lave en statusrapport over de væsentligste poster/formål, forud for hver mr møde.

3) PU-udmelding om driftsrammen.

Budgetsamrådsmøde d. 12.11.25

Bjarne deltager, alternativt Leny og Anette

- 4) Vi er tilkendt 135.000 kr. Iht vores ønsker. Når vi ved hvordan PU har disponeret beløbet, og hvilke poster vi må gå videre med, indkalder Lone til kirkegårds/præstegårds -udvalgsmøde.

5) Skimmelsvamp i orglet i Magleby

Kirken skal kalkes i 2027 og i den forbindelse er det meningen at orglet skulle renses, men Maria/ organist udtrykker bekymringer for om skimmel i orglet påvirker hendes helbred. Mr drøftede muligheden for at opsætte et varmelegeme i orglet som det første, for at forhindre at skimmelen udvikler sig. Formand og daglig leder følger op på det.

6) Suppleringsvalg til Menighedsrådet.

Kontaktperson i mr; *Kirsten Nordahl*, har meldt sig ud af Menighedsrådet.

Mr godkender hendes skriftlige udmeldelse , sendt til mr medlemmer d. 25.9 2025

Bjarne overtager kontaktperson-posten pr dd.

Ansøgning til Biskoppen om tilladelse til at afholde suppleringsvalg.

Annette har henvendt sig til stiftet ang suppl valg i 2026, januar. Der er ikke kommet svar. Anette skriver direkte til biskoppen.

Hvordan skal vi reklamere for valget?

Vi drøfter videre ved Aktivitetsudvalgs møde i november.

Hvordan får vi flere frivillige?

- 7) "Pølsevogn og pølisesnak". Forslag til at hyre en pølsevogn og invitere folk til en "snak" om kirken: Ikke pølisesnak men forhåbentlig gode drøftelser om kirkens rolle på landet, om at være kirke for de folk der lever her.

Evt. portvinsaften i forbindelse med orienteringsmøde

Ide´fra formand om kun at lave Gud og go mad, når der er spirekor eller andet børnearbejde, hvor børn og familier kan inviteres.

8) Hvilke ændringer kom der med den nye menighedsrådslov

Vi afventer menighedsrådslovens vedtagelse i første halvdel af november

9) Opdatering fra Provstiudvalg og Distriktsforeningen

Orientering fra Bjarne

10) Orientering om grandækning:

Magleby kirkegård forventes færdig senest d 12.12. Der skal laves en opdatering på some, hvis ikke vi når at være færdige 1. søn i advent.

Holtug kirkegård forventer at være færdige inden 1. søn i advent. Graverne Benny og Marco hjælper ved behov på Magleby kirkegård.

Nyt fra:

Formand

Medarbejderrepræsentant. Ikke tilstede

Sikkerhedsrepræsentant:

Henrik ønsker ny Hækklipper. (ca.3000 kr) og plæneklipper(ca.10.000) til Magleby kirkegård.På nov mr mødet ser vi på om det kan indkøbes i indeværende år.

Evt.

Dørlauget, Holtug, bevilges middag af mr for deres gode arbejde i løbet af året.

Henrik deltager. Inga sørger for mad og sender regning til mr

Julehjælp. Der har været forespørgsel på julehjælp. Vi vender henvendelsen til næste møde når vi har overblik over økonomien

Lone indkøber 4 stk Minikalender 2026

Kan Henrik få en KM mail ? Lone undersøger

Evt mobilpay. Vi spørger Jeana om det er en mulighed

Personalepunkt: (kun MR)

Underskrift

Anette Nielsen

Lone Balle Olesen

Bjarne Bladt

Leny Jensen

Paul Selmer Jensen